

Verslag van	Participatieraad Haarlemmermeer
Vergaderdatum	5 september 2022
Aanwezig	Ellie van Dijk, George Hille (voorzitter), Ton van Poeteren, Henri Popelier, Mieke Kramer, Jose van Beurden, Astrid Jelierse, Jan Keessen, Nanda van Zoolingen, Erik Wels, Ernst Groot, Erik de Winter, Ton van Poeteren, Mieke Kramer, Aaltje Talens Ounissi, Marianne Bobeldijk, Rianne Schonhage
Afwezig	Gert van Nieuwkoop, Ab Warffemius, Bram Roelofsen
Verslaglegging	Ineke van Dijk (secretaris)

	Onderwerp	Actie
1	<p><u>Opening</u></p> <ul style="list-style-type: none"> De voorzitter heet de drie nieuwe leden van harte welkom. Ab Warffemius is nog met vakantie en zal 3 oktober zijn eerste vergadering bijwonen. De nieuwe leden stellen zich kort voor. Er zijn drie afmeldingen. Twee leden zijn met vakantie, 1 lid is om een andere reden verhinderd. Actielijst: 1,3,6,7, en 9 kunnen van de lijst af. 	
2.	<p><u>Verslag van 20 juni 2022</u> Bij de werkgroep sociaal domein bladzijde 3 Jan Keessen toevoegen. Het verslag wordt vastgesteld.</p>	
3.	<p><u>1. Terugkoppeling werkgroepen</u></p> <p>a. <u>Werkgroep Jeugd</u> (Erik Wels (trekker), Jose van Beurden, Erik de Winter, Astrid Jelierse, Mieke Kramer, Jan Keessen) 20 september vindt een stand van zaken gesprek met de gemeente plaats.</p> <p>b. <u>Werkgroep Wonen en Wonen met Zorg</u> (Ellie van Dijk (trekker), Ton van Poeteren, Gert van Nieuwkoop, Astrid Jelierse) Informatie over het Programma Wonen ondersteuning en zorg ouderen bijgevoegd. Het programma wonen ondersteuning en zorg voor ouderen en Kamerbrief inzake programma wonen ondersteuning en zorg voor ouderen zijn terug te vinden op ons intranet onder de werkgroep Wonen met Zorg. Erik de Winter heeft drie opmerkingen bij het rapport:</p> <ol style="list-style-type: none"> Het streven is om mensen langer zelfstandig te laten wonen, daar zit het risico van eenzaamheid aan vast, daarom het advies om ook te zoeken naar vormen van woonvormen die eenzaamheid tegen kunnen gaan. Zo lang mogelijk zelfstandig wonen als het kan, maar ook zorg bieden als het moet (vangnet). Niet iedereen is digitaal vaardig. Hou daar rekening mee en zoek naar vormen om mensen die digitaal niet vaardig zijn te bereiken/ondersteunen. 	

	<p>d. <u>Werkgroep eenzaamheid/ouderenzorg</u> (Ton van Poeteren (trekker), Henri Popelier, Ellie van Dijck) Stand van zaken bespreken. * Terugkoppeling bijeenkomst regiegroep van 30 juni waarin het uitvoeringsplan eenzaamheid 3.0 (terug te vinden op ons intranet bij de stukken van 20 juni) nogmaals is besproken Het uitvoeringsplan 2022 is hergeformuleerd en vastgesteld. Het plan geldt ook voor 2023. In de week van de eenzaamheid van 29/9 tot 6/10 worden veel activiteiten georganiseerd. * Terugkoppeling van het gesprek met Egwin Heins van Stichting Meerwaarde over de rol van de werkgroep in relatie tot de regiegroep eenzaamheid. Egwin Hiens zal in de vergadering van oktober de presentatie over eenzaamheid geven die hij ook aan de werkgroep heeft gegeven.</p> <p>e. <u>Werkgroep inburgering</u> (Jose van Beurden (trekker), Bram Roelofsen, Henri Popelier, Ellie van Dijck) Terugkoppeling gesprek Nieuw Wet inburgering van 30 juni. Het gesprek met beleidsadviseur Anne Werter was heel informatief. De Brede intake van 10 weken bleek al tekort. In het najaar vindt de evaluatie van het eerste half jaar plaats. Dan zal ook een afspraak met de gemeente ingepland worden om de stand van zaken te bespreken. Statushouders vanaf 1 januari vallen onder de nieuwe wet.</p> <p>f. <u>Werkgroep Verordening Sociaal Domein</u> (Erik Wels (trekker), José van Beurden, Mieke Kramer, Astrid Jelierse, Erik de Winter, Ton van Poeteren, Henri Popelier, Jan Keessen) Erik de Winter heeft een concept advies gemaakt. De leden kunnen tot 13 september reageren. Op 20 september vindt een gesprek met de gemeente plaats om nog antwoord te krijgen op de laatste vragen. Daarna zal het definitieve advies aan het college verzonden worden.</p> <p>g. <u>Werkgroep Dorps- en wijkraden</u></p> <p><u>1. (DWR) Noord</u> (Erik de Winter (trekker), Erik Wels, Bram Roelofsen, Henri Popelier) Stand van zaken bespreken. Verslag netwerklunch 13 juni 2022 Zwanenburg bijgevoegd, Verslag netwerklunch Badhoevedorp 16 juni 2022 bijgevoegd.</p> <p><u>2. DWR Midden</u> (Ton van Poeteren (trekker), Mieke Kramer, Ernst Groot, Jan Keessen) Stand van zaken bespreken. Verslag Netwerklunch Overbos 16 juni bijgevoegd,</p> <p><u>3. DWR Zuid</u> (Gert van Nieuwkoop (trekker), Jose van Beurden, Astrid Jelierse, Ellie van Dijck, Nanda van Zoolingen) Stand van zaken bespreken. Verslag Meer voor elkaar Netwerklunch Nieuw-Vennep 2 juni bijgevoegd.</p> <p>De verslagen worden voor kennisgeving aangenomen. Op 20 september zullen Gert en Ton aanwezig zijn bij een overleg van de gebiedsmanagers. Met als doel hoe de communicatie met het gebiedsmanagement te organiseren.</p> <p><u>Werkgroepen P.M.</u></p>	<p>Secretaris</p>
--	--	--------------------------

	<p>a. Werkgroep Veilig thuis (Ellie van Dijck, Bram Roelofsen, Erik de Winter (trekker), Gert van Nieuwkoop, Jan Keessen) Het wachten is op de schriftelijke stand van zaken van de beleidsadviseur (Maarten Pekelharing) rondom geweld hoort nergens thuis. Zodra deze voorhanden is dan zal de secretaris een afspraak met de werkgroep maken voor kennismaking met de nieuwe beleidsadviseur.</p> <p>b. Werkgroep gezondheidsbeleid (Erik de Winter (trekker), Bram Roelofsen, Mieke Kramer, Nanda van Zoolingen) (Johan van Rixtel blijft tot het einde van het jaar)</p> <p>c. Doelgroepenvervoer (deelnemers regionale klankbordgroep: Ton van Poeteren (trekker), Bram Roelofsen) Verslag van de klankbordgroep van 12 april bijgevoegd. Erik de Winter en Ton zijn uitgenodigd voor een overleg betreffende de systeembeschrijving (voor de partij die het vervoer moet coördineren) dat in het PvE naar nieuwe aanbieders moet. Op 1 januari 2024 moet het nieuwe contract ingaan. Ton zal ook de vraag stellen hoe het leerlingenvervoer is opgestart aan het begin van het schooljaar.</p> <p>d. Werkgroep Inclusie (Ellie van Dijck (trekker), Nanda van Zoolingen, Henri Popelier, Bram Roelofsen)</p> <p>e. Werkgroep Sociale Basis (Bram Roelofsen (trekker))</p> <p>f. Werkgroep GGZ (Bram Roelofsen (trekker), Astrid Jelierse, Jose van Beurden)</p>	<p>secretaris</p> <p>Lid</p>
<p>4.</p>	<p>Participatietrajecten 4.1. Bespreekpunten</p> <p>a. Lijst van werkgroepen en aandachtsgebieden De lijst van werkgroepen wordt aangepast en in de volgende vergadering ter vaststelling geagendeerd.</p> <p>b. Werkplan 2022-2023 Ter vaststelling. De opmerkingen worden door de voorzitter verwerkt en in de volgende vergadering zal een aangepast werkplan ter vaststelling worden voorgelegd. Er bestaan folders van de Participatieraad. Ineke zal een stapeltje meenemen tijdens het volgende overleg.</p> <p>c. Jaarverslag 2021 Ter vaststelling. Het jaarverslag wordt vastgesteld. Naar aanleiding van het rooster van aftreden wordt het verzoek neergelegd om de zittingstermijn van de leden die in december aftreden met een half jaar te verlengen met als argument dat in januari gestart wordt met 10 nieuwe leden en een nieuwe voorzitter, dan is het handig om een paar leden met veel ervaring te hebben die de nieuwe leden in kunnen werken. Alhoewel de voorzitter niet graag afwijkt van de afspraak met het college dat leden maximaal 8 jaar zitting nemen in de Participatieraad en aftreden volgens het rooster van aftreden, zal hij deze wens inbrengen in het wethoudersoverleg. Afgesproken wordt dat door de leden van te voren een actieplan wordt opgesteld voor het inwerken van de nieuwe leden.</p> <p>d. Lange termijnvisie Participatieve democratie De gemeenteraad heeft voorgesteld om de Participatieraad in te zetten als gesprekspartner. 1. Zien wij voor onszelf een rol in het vervolgtraject? 2. Wat zou onze inhoudelijke inbreng zijn? Bijgevoegd het initiatiefvoorstel en het gespreksmemo Langetermijnvisie Participatiedemocratie en de bestuurlijke reactie hier op. De secretaris zal Jaap Baars (projectleider) laten weten dat de Participatieraad de komende tijd over dit onderwerp graag mee wil denken op een manier die vergelijkbaar is met hoe we mee hebben gedacht over inkoop WMO en Jeugd. We wachten in deze het initiatief van de gemeenteraad af. Tijdens dit proces zullen we</p>	<p>secretaris</p> <p>secretaris</p> <p>voorzitter</p> <p>secretaris</p>

<p>geen politieke stellingname innemen, maar gesprekspartner zijn.</p> <p>e. Ongevraagd advies huisvestingsprobleem huisartsen De leden stemmen unaniem in met het uitbrengen van een ongevraagd advies.</p> <p>f. Reactie op coalitieakkoord. De voorzitter zal de opmerkingen verwerken in het stuk en het aangepaste stuk agenderen voor het wethoudersoverleg van 10 oktober.</p> <p>g Onderzoeksvragen rekenkamercommissie Willen wij, net als met de Voedselbank, de RKC voorstellen om in 2023 een soortgelijk onderzoek te willen houden onder de groep langdurig werklozen uit de categorie D. Achterhalen wat is de achtergrond is van het feit dat deze mensen niet aan het werk geholpen (kunnen) worden en wat zou er moeten gebeuren om mensen in arbeidsproces te krijgen? De leden stemmen in met dit voorstel, de secretaris zal het verzoek aan de rekenkamercommissie voorleggen.</p> <p>h. Agenda wethoudersoverleg 21 september 2022, inclusief verslag januari Ter vaststelling, verslag van het vorige overleg van 17 januari 2022 bijgevoegd. De delegatie bestaat uit Elle, Marianne en Bram. Er worden twee punten aan de agenda toegevoegd: * benaderen doelgroepen * Vacatures PR met als toevoeging: De P.R. bepleit medewerking van het college, in verband met de continuïteit van de inbreng van de P.R., om de zittingsduur van leden die eind 2022 – volgens rooster – zouden moeten aftreden, met een half jaar (tot 1.7.23) te verlengen;</p> <p>i. Afstemmen bezoek netwerklunches Het afgelopen jaar hebben wij geprobeerd om onze achterban uit te breiden. Dit om informatie op –e halen, maar ook –om informatie te brengen. Dit hebben we onder andere gedaan door contacten te leggen met de dorps- en wijkraden in Haarlemmermeer. Dit heeft in sommige gevallen vruchten afgeworpen, maar in de meerderheid van de gevallen zijn we er achter gekomen dat het fysieke domein vaak veel hoger op de agenda staat dan het sociaal Domein. Of men houdt zich helemaal niet bezig met het Sociaal Domein. Door deze ervaring zijn we verder gaan kijken en uitgekomen bij het bijwonen van de netwerklunches in Haarlemmermeer. Hier sluiten ook de gebiedsmanagers aan. Omdat de gebiedsmanagers veel contacten hebben binnen Haarlemmermeer, veel signalen opvangen en daardoor inzicht hebben hoe de lijnen lopen heeft de secretaris een afspraak ingepland tussen gebiedsmanagers en de trekkers van de werkgroepen dorps- en wijkraden op 20 september (DWR, zie punt 3 g, h en i).</p> <p>De volgende vaste deelnemers zullen de volgende bijeenkomsten bezoeken: Nieuw-Vennep: Nanda van Zoolingen, met als vervanger Ellie van Dijk Badhoevedorp: Erik de Winter Halfweg/Zwanenburg: Bram Roelofsen Hoofddorp centrum: Henri Popelier Hoofddorp Bornholm: Jan Keessen Hoofddorp Overbos: Mieke Kramer Spaarndam: Erik de Winter</p> <p>Jose van Beurden zal aansluiten bij een gebiedsoverleg van Rijsenhout om te bezien of dit toegevoegde waarde heeft voor de PR.</p> <p>j. Mail Schoolbibliotheek De secretaris stuurt de mail door aan Mieke en Mieke brengt dit onder de aandacht van school. Vervolgens zal bekeken worden of er dan nog aanleiding voor ons is om op dit onderwerp op de agenda te zetten en vervolgstappen te nemen.</p>	<p>Voorzitter</p> <p>secretaris</p> <p>Secretaris/Mieke</p>
--	--

5.	<p>5.1 Ingekomen stukken</p> <p>a. Verslag directieoverleg van 7 juli 2022 (bijgevoegd artikel en mailwisseling over grote zorgaanbieder die noodklok luidt). De secretaris zal intern de actielijst voorleggen aan de nieuwe clustermanager MOZ en de terugkoppeling op 3 oktober bij de stukken voegen.</p> <p>b. 6 juli 2022_Vooraankondiging adviesaanvraag toezicht rechtmatigheid WMO en Jeugdwet. Het stuk wordt op 6 september in het college behandeld en zal daarna aan de Participatieraad worden verzonden.</p> <p>5.2 Terugkoppelingen</p> <p>1. Online actualiteitencollege Jouw Zorg: samen beslissen in de Jeugdzorg (verslag bijgevoegd) Voor kennisgeving aangenomen.</p> <p>2. Bijeenkomst Beschermd Wonen 28 juni (verslag bijgevoegd) Voor kennisgeving aangenomen.</p>	secretaris
6.	<p>Rondvraag</p> <p>Toezicht WMO. George zal een passage over de kwaliteit van toezicht opnemen in het werkplan. De afgelopen tijd is het toezicht en de controle richting aanbieders niet goed geborgd binnen de gemeente.</p>	voorzitter
7.	<p>Borrel</p> <p>Kennismaking met de nieuwe wethouders Charlotte van der Meij (Zorg en Welzijn) en Charif El Idrissi (Werk en Inkomen)</p>	

Actielijst

1.	16-05-22	Naar aanleiding van het artikel over meer uithuisplaatsing als gevolg van de toeslagenaffaire zal de secretaris navragen of dit ook in Haarlemmermeer speelt.	Secretaris
2.	20-06-22	Tijdens de vergadering van mei hebben we met elkaar geconstateerd dat in de vergadering van 11 april waarin de presentatie over werk en inkomen is gegeven niet al onze zorgpunten aan de orde zijn gekomen. Afgesproken wordt dat in de komende twee weken alle leden zullen nadenken over bespreekpunten. Deze kunnen dan in de vergadering van 5 september worden besproken.	Leden
3.	20-06-22	Kennismakingsafspraken inplannen voor werkgroep Veilig thuis met beleidsadviseur Het wachten is op de schriftelijke stand van zaken van de beleidsadviseur (Maarten Pekelharing) rondom geweld hoort nergens thuis.	Secretaris
4.	20-06-22	De secretaris zal de jongerengemeenteraad aanbieden om een presentatie te houden over wat de PR is en doet.	Q4
5.	05-09-22	Stand van zaken individuele studietoelage in het wethoudersoverleg van volgend jaar navragen.	Secretaris
6.	05-09-22	Punten die de werkgroep Armoede onder de aandacht zal brengen van de gemeente tijdens het overleg van 6 oktober: <ol style="list-style-type: none"> 1. Nu al worden mensen geweerd uit de schuldhulpverlening omdat mensen niet aan hun verplichtingen kunnen voldoen. Dit is een schrijnende situatie. 2. Als plangroep niet de volgende organisatie wordt voor de schuldhulpverlening dan is de Participatieraad benieuwd naar de overdracht mensen mogen niet tussen de wal en het schip vallen. 3. Daarnaast heeft de Participatieraad diverse keren signalen afgegeven over fouten en problemen die zich voordoen binnen schuldhulpverleningstrajecten. Het advies is dan ook om dit in het nieuwe traject te voorkomen door hier op voorhand extra aandacht aan te besteden. 	Werkgroep Armoede
7.	05-09-22	In het najaar vindt de evaluatie van het eerste half jaar van de Nieuwe Wet Inburgering plaats. In Januari zal de secretaris een afspraak met de gemeente inplannen voor de werkgroep om de stand van zaken te bespreken, een dergelijk	secretaris

		gesprek zal vervolgens elk half jaar worden ingepland	
8.	05-09-22	Ton zal ook de vraag stellen hoe het leerlingenvervoer is opgestart aan het begin van het schooljaar tijdens de bijeenkomst van de Klankbordgroep Doelgroepenvervoer	Ton
9.	05-09-22	De lijst van werkgroepen wordt aangepast en in de vergadering van 3 oktober ter vaststelling geagendeerd	secretaris
10.	05-09-22	De opmerkingen bij het werkplan 2022-2023 worden door de voorzitter verwerkt en in de volgende vergadering zal een aangepast werkplan ter vaststelling worden voorgelegd.	voorzitter
11.	05-09-22	Er bestaan folders van de Participatieraad. Ineke zal een stapeltje meenemen tijdens het volgende overleg.	secretaris
12.	05-09-22	De voorzitter zal tijdens het wethoudersoverleg van 10 oktober inbrengen dat De PR medewerking van het college bepleit, in verband met de continuïteit van de inbreng van PR., om de zittingsduur van leden die eind 2022 - volgens rooster - zouden moeten aftreden, met een half jaar (tot 1.7.23) te verlengen;	voorzitter
13.	05-09-22	De secretaris zal Jaap Baars (projectleider) laten weten dat de Participatieraad de komende tijd over het onderwerp participatieve democratie graag mee wil denken op een manier die vergelijkbaar is met hoe we mee hebben gedacht over inkoop WMO en Jeugd. We wachten in deze het initiatief van de gemeenteraad af.	secretaris
14.	05-09-22	De voorzitter zal de opmerkingen op de reactie op het coalitieakkoord verwerken in het stuk en het aangepaste stuk agenderen voor het wethoudersoverleg van 10 oktober	voorzitter
15.	05-09-22	De secretaris zal de rekenkamer voorstellen om een onderzoek te willen houden onder de groep langdurig werklozen uit de categorie D. Achterhalen wat de achtergrond is van het feit dat deze mensen niet aan het werk geholpen (kunnen) worden en wat zou er moeten gebeuren om mensen in arbeidsproces te krijgen?	secretaris
16.	05-09-22	De secretaris zal intern de actielijst van het directieoverleg voorleggen aan de nieuwe clustermanager MOZ en de terugkoppeling op 3 oktober bij de stukken voegen.	secretaris

17.	05-09-2022	Mail Schoolbibliotheek De secretaris stuurt de mail door aan Mieke en Mieke brengt dit onder de aandacht van school. Vervolgens zal bekeken worden of er dan nog aanleiding voor ons is om op dit onderwerp op de agenda te zetten en vervolgstappen te nemen.	secretaris
18.	05-09-22	Toezicht WMO. George zal een passage over de kwaliteit van toezicht opnemen in het werkplan. De afgelopen tijd is het toezicht en de controle richting aanbieders niet goed geborgd binnen de gemeente.	voorzitter